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Arno Gerrits
Ik ben eerder actief geweest bij de
oudervereniging van het Teylingen
College Leeuwenhorst in
Noordwijkerhout. 
Nu dat onze jongste op het HVC zit wil
ik weer mijn steentje bijdragen. Ik vind
het belangrijk om de ouders goede
informatie te geven over de
ontwikkeling van hun kind en de
omgeving van het kind. Hoe ga je om
met puberende kinderen? Hoe zorg je
ervoor dat ze niet alleen maar aan het
gamen zijn? Hoe voorkom je digitaal
pest gedrag? Thema’s die iedere ouder
raakt vroeg of laat. Als ouderraad
hebben we een rol in het informeren van
onze achterban, de ouders. 

Ik woon al 15 jaar in Nieuw-Vennep aan
de singel. Met mooi weer kun je mij in
de avond voor het huis zien zitten met
een heerlijke sigaar.
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Henry Jetten 
Graag stel ik me even voor. Ik ben woonachtig 
in Nieuw-Vennep, getrouwd en heb 2 kinderen. 
Mijn dochter studeert aan de TU Delft. Mijn zoon 
zit op het HVC in 3 VWO. Van beroep ben ik 
(project)manager binnen de productie- en 
leveringsketen van een bedrijf. 

Voorjaar 2023 heb ik mij aangemeld bij de 
Ouderraad omdat men op zoek was naar nieuwe 
leden en ik vond dat ik daar best mijn deel aan 
zou kunnen bijdragen omdat niet altijd dezelfde 
mensen die
kar hoeven te trekken. Ik heb ook begrepen dat 
een groot deel van de middelbare scholen niet over een Ouderraad beschikt,
dus laten we de onze koesteren. 
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Een school als het HVC is een dorp op zich, waarin leerlingen, ouders, docenten,
ondersteunend personeel en schoolleiding samenwerken en samenleven: met het
doel om onze kinderen te laten
leren, zich persoonlijk en sociaal / maatschappelijk te ontwikkelen en om hen voor te
bereiden op een zelfstandige toekomst. Zoals U en ik weten gaat dit met pieken en
dalen. 

Ik wil me er voor inzetten dat school een veilige omgeving is met respect en begrip
voor elkaar Hierbij speelt goede communicatie binnen het ‘schooldorp’, juist ook met
de ouders, een belangrijke rol. 



Als geboren en getogen Haarlemmer ben ik sinds
enkele jaren woonachtig in Nieuw-Vennep. Ik ben
getrouwd en vader van mooi groot gezin van 8
kinderen.
Inmiddels zitten twee van onze kinderen op het
Herbert Vissers College. Mijn dochter in het derde
leerjaar van het VMBO en mijn zoon in het eerste
leerjaar van de Mavo.

Als betrokken ouder wil ik graag mijn steentje
bijdragen in zowel de Ouderraad alsmede de
Medezeggenschapsraad. Een van de terreinen waar
ik mij voor wil inzetten is de groep kinderen met
dyslexie omdat één van mijn kinderen, op dit
moment nog in groep 8 van de basisschool, last
heeft van dyslexie. 

David Hunting
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Elly van Beelen 
Moeder van een zoon in Havo 4 (HVX) en van 2
oudere kinderen die hun studie al hebben afgerond.
Getrouwd en woonachtig in Hoofddorp.
Ik vind de participatie van ouders op school
belangrijk en ik denk en werk graag mee om de
middelbare schooltijd van onze kinderen zo
leerzaam, nuttig, hoogwaardig en leuk mogelijk te
maken. Daarom ben ik vanaf het eerste jaar dat onze
zoon op HVX zat actief in de klankboordgroep en de
verantwoordingsgroep. 
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Ook ben ik op de basisschool van zijn oudere broer en zus jaren voorzitter van de MR
geweest en op de basisschool van onze jongste zoon was ik lid van de
Ouderraad/Evenementencommissie. De schooltijd van onze kinderen is een hele
bepalende en belangrijke periode in hun leven. Ik vind het erg leuk om daar
onderdeel van uit te maken en mijn bijdrage aan te kunnen leveren.



Mijn 4 kinderen zitten op het HVX: de oudste in
de 5e, de middelste twee in de 3e en de jongste
in de 1e. Vanaf dat mijn oudste op het HVX
gestart is, probeer ik betrokken te zijn door oa
deel te nemen aan de verantwoordingsgroep en
de klankbordgroep, net zoals ik dat op de
basisschool heb gedaan. Omdat ik veel waarde
hecht aan de pedagogische driehoek school-
kind-ouders. 

Ik ben zelf als zorgcoach werkzaam op een
tussenvoorziening voor hoogbegaafde kinderen
die vastgelopen zijn in het basisonderwijs.
Mede daarom wil ik mij dan ook graag inzetten
voor de hoogbegaafde leerlingen.

Freija Boot-Harkema
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Ik ben getrouwd en heb 2 kinderen.
Woonachtig in Hoofddorp. Mijn dochter zit
in 2 Kader. Ik ben van beroep Salesmanager
en werk op dit moment als Communicatie
Adviseur voor een Zorginstelling. Ik ben op
de lagere school al 12 jaar actief binnen de
Ouderraad en sinds 8 jaar actief als
voorzitter om die reden wil ik mij nu graag
inzetten voor het HVC. Ik vind het van
groot belang dat er goede communicatie is
tussen, kind, ouder en school.

Monique Darras-van Vroenhoven 
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De lijnen binnen het voortgezet onderwijs zijn minder kort dan dat ouders dat
gewend zijn op de basisschool. Het is daarom van groot belang dat de communicatie
en open cultuur goed wordt uitgedragen. Ik draag hier graag mijn steentje aan bij
door zitting te nemen in de Ouderraad van het HVC.

Mocht u als ouder ideeën hebben over de huidige communicatie en wat u graag
anders/beter zou willen zien kunt u dit altijd bij mij kenbaar maken. Samen met de
betrokken ouders van de Ouderraad zullen wij uw ideeën bespreken en kijken naar de
mogelijkheden. Communicatie is de sleutel tot succes!



Renate Oostdam 
Geboren en getogen in Nieuw-Vennep. Moeder
van twee jongens, waarvan één inmiddels zijn
stap naar de VU Amsterdam heeft gezet. De
andere zit op 3 HAVO, moeten kijken wat het
volgend jaar wordt... we gaan voor 4 HAVO. 

Ik vind het leuk om vanuit het ouderschap een
bijdrage te kunnen leveren aan school. Je wordt
betrokken bij bepaalde keuzes die de school
maakt en kan de uitvoering in de praktijk
terugzien. 
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Het komende jaar wordt er doorgebouwd aan 
uniformiteit, duidelijke afspraken, communicatie en de verbinding tussen de
studierichtingen op de brede school die het HVC is. Daarnaast blijf ik mij graag
inzetten voor interessant onderwijs, continuïteit, consistentie, voortgang, aansluiting
en andere belangen van de kinderen en de ouders/verzorgers. 

Verder kan je mij vinden op het voetbalveld van VVC wanneer het negende
seniorenteam speelt, op het voetbalveld van Dios bij JO17-2 of op het HVC als er een
paar extra handen nodig zijn. Mocht je vragen en/of opmerkingen hebben over school
voor de ouderraad (OR), neem gerust contact met ons op.



Rainer Capella
Geboren en getogen op Curaçao. Na mijn studie
ben ik verhuisd naar Nieuw-Vennep. Van beroep
werk ik als cloud engineer bij een groot MSP. Ik
heb twee kinderen. De jongste, Jayden, zit nog op
de basisschool en mijn dochter Savanah in 2-havo.
De belangrijkste reden om in de Ouderraad te
zitten is om mee te denken en/of betrokken te
zijn bij de kwaliteit van het onderwijs en de
verbetering van de schoolomgeving.
Gezien mijn beroep wil ik ook graag bijdragen
en/of advies geven betreft keuzes in de IT
omgeving van het HVC. 
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